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worden voorzien. In een begeleidend schrijven getuigden 
Directeuren van de waardering die zij voor zijn veeljarige 
werkzaamheid aan onze Universiteit behielden en welke het 
hen te meer deed betreuren dat zij op deze wijze moest worden 
beëindigd. 

De groei van het studentental stelde het college voor een 
reeks van problemen, die dit jaar nog niet alle opgelost konden 
worden. 

Hoewel het tenslotte toch nog gelukte voor de colleges in 
de wijsbegeerte van Prof. VoUenhoven, die alle eerstejaars 
studenten onder zijn gehoor dient te verenigen, alsook voor de 
overvolle juridische colleges voldoende zaalruimte in het hoofd
gebouw aan de Keizersgracht te vinden, vraagt de situatie daar 
dringend om verbetering. 

Alleen het ingebruik nemen van een nieuw ruim Universiteits
gebouw geeft een goede oplossing. De daartoe ondernomen 
stappen voerden nog niet tot een definitief resultaat. 

Zelfs al zou binnenkort een geschikt terrein gevonden 
worden, staat het nog zeer te bezien of het mogelijk zal zijn 
in de eerste jaren de voor nieuwbouw nodige materialan te 
verkrijgen tengevolge van de grote schaarste aan grondstoffen 
en het nijpende woningtekort zowel in de verwoeste gebieden 
als in de grote steden. 

De gestadige toename van het aantal studenten in de Wis-
en Natuurkundige faculteit, een toename die ook na de be
vrijding voortgaat, veroorzaakt dat de laboratoria aan de 
de Lairessestraat, aanvankelijk ontworpen voor een bezetting 
van 100 studenten, dermate gevuld zijn, dat het onderwijs 
binnenkort dreigt te stagneren. Deze toename is niet te zien 
als een crisisverschijnsel, doch het gevolg van een groeiende 
belangstelling in onze kringen voor de Wis- en Natuurkunde 
en inzonderheid voor de Scheikunde. Deze belangstelling zal 
zeker gestimuleerd worden door de ontwikkeling van de 
Nederlandse industrie die ernstige pogingen doet een echte 
„veredelingsindustrie" te worden en daarvoor een toenemende 


